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Protokół nr XVI/16 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 22 lutego 2016r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 17:30. 

 

1. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu, burmistrza Pana Pawła Wójcika, członka zarządu 

Powiatu Kieleckiego Marka Kwietnia oraz mieszkańców miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XVI sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 22 lutego 2016r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). Nieobecna w tym czasie była radna Ewa Kwiecień. 

W czasie obrad na sesję przybyła radna Ewa Kwiecień. 

Ostatecznie w sesji brało udział 15 radnych. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XV sesji 

 

Protokół z XV sesji został przyjęty jednogłośnie, 14 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XVI sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XVI sesji 

 

Proponowany porządek obrad XVI sesji został przyjęty jednogłośnie. 14 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek. 
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2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz rozpoczął swoje sprawozdanie od szeroko pojętej polityki zatrudnieniowej. Udało 

się pozyskać dla mieszkańców Gminy 15 prac interwencyjnych, na które w pierwszej 

kolejności zostały skierowane osoby, które w minionym roku były zatrudnione w tej formie, 

po to, żeby uzyskały prawo do zasiłku. Oprócz tego udało się zdobyć 6 staży. 

Prawdopodobnie od 1 marca ruszą prace społecznie – użyteczne, na które złożony został 

akces na 30 osób. Złożony został do Powiatowego Urzędu Pracy wniosek o przyznanie 

dodatkowych 5 miejsc w zakresie prac interwencyjnych.      

Powoli „zamykany” jest rok 2015 w związku z czym w niedługim czasie radni otrzymają 

sprawozdanie z wykonania budżetu. Wydaje się, że mimo, że ten rok był  bardzo trudny udało 

się go zamknąć z dobrym wynikiem. Urząd jest w trakcie kontroli Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, która 2015 rok też bardzo szczegółowo bada, więc będzie bardzo dobre 

sprawozdanie. 

Jeżeli mowa o roku minionym, to dobrą informacją jest też to, że korekta, o której było już 

wielokrotnie mowa z tytułu oczyszczalni ścieków z kwoty 900 tys. zł, po żmudnych 

negocjacjach udało się zejść do kwoty 176 tys. zł – należy to dopłacić.  

Paweł Wójcik powiedział, że przygotowany został plan rozwoju oświaty, który jest niezbędny 

do tego, żeby móc aplikować o jakiekolwiek środki na modernizację, rozbudowę bądź 

budową jak w przypadku Piotrkowic placówek oświatowych. Częścią w/w planu jest część 

ankietowa, w której rodzice, uczniowie i nauczyciele poproszeni zostali o to, żeby w kilku 

pytaniach odpowiedzieć na pytania dotyczące szeroko pojętej oświaty. W wynikach ankiet 

pojawiły się 2 dodatkowe zadania, a mianowicie pierwsze to poprawa infrastruktury przy 

szkole podstawowej i gimnazjum w Chmielniku, w chwili obecnej jest tam jedna sala 

gimnastyczna, która służy ponad tysiącowi uczniów, a jest ona już dość wiekowa i ogólnie 

daleka od ideału. Oprócz tego, że będą czynione starania, żeby przywrócić tą salę do dobrego 

stanu, to planowane jest dobudowanie nowej sali do budynku szkoły podstawowej. 

Planowane jest również dobudowanie skrzydła do Samorządowego Przedszkola  

w Chmielniku. Nowe miejsca w przedszkolu są niezbędne, chociażby ze względu na 

zniesienie obowiązku pięciolatków z zerówki, poza tym słychać też głosy, że oddziały zerowe 

będą wracać do przedszkoli.  

Gotowa już jest koncepcja szkoły w Piotrkowicach, została ona zmieniona ponieważ zakres 

prac i wartość inwestycji poprzedniej przewyższał możliwości finansowe Gminy oraz 

możliwość aplikacji o środki zewnętrzne. Obecna jest około 20% tańsza od poprzedniej  

i zrobiona w taki sposób, żeby nie było uszczerbku na funkcjonalności tego obiektu.  

Burmistrz poinformował, że trwają wybory do młodzieżowej rady. W okręgach szkolnych 

odbyły się już wybory, w których głosowało prawie 100% uczniów. Ta piękna idea 

samorządności, która została zaszczepiona młodym ludziom - ich udziału, partycypacji w tym 

co dzieje się w naszym mieście i gminie widać po odzewie, że chyba była taka potrzeba. 

Zadaniem samorządu będzie teraz wyposażanie młodych w możliwości w pewien sposób 

wpływania i kreowania polityki samorządu w możliwym zakresie.  

W dalszym ciągu toczą się spotkania z przedsiębiorcami jak było to zapowiedziane. Chcemy 

słuchać i rozmawiać z ludźmi, którzy tworzą miejsca pracy na naszym terenie. Dzielone jest 

to sektorowo, było już spotkanie z przedstawicielami branży drzewnej i transportowej. 
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Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o Policję, to odbyło się spotkanie dotyczące mapy 

zagrożeń, w którym uczestniczyło większość tu zebranych. Dobrze, że uczestniczyło w nim 

tyle osób, które swoją obecnością i wypowiedziami dali legitymację i mandat do tego, żeby 

starać się o powstanie w Chmielniku komisariatu. Niedługo po tym, w Urzędzie odbyło się 

spotkanie, w którym uczestniczył Z-ca Komendanta Wojewódzkiego Policji, Komendant 

Miejski oraz osoby z Komendy odpowiedzialne za sprawy możliwości adaptacyjnych, 

wymaganiami jakie trzeba spełniać. Podczas tego spotkania zaproponowana została nasza 

koncepcja, która uzyskała pełną akceptację ze strony przedstawicieli Policji. Paweł Wójcik 

powiedział, że jego zdaniem jesteśmy na dobrej drodze, żeby Komisariat w Chmielniku 

powstał. Wszystkie instytucje, do których wysłana została Uchwała Rady Miejskiej  

w Chmielniku podjęta na grudniowej sesji w sprawie przywrócenia komisariatu pozytywnie 

się do niej odniosły. W ciągu niecałych dwóch miesięcy jesteśmy już bardzo daleko  

w rozmowach na ten temat. Burmistrz podkreślił, że tak jak powiedział to, na w/w spotkaniu 

powtórzy to teraz, że my nie chcemy przywrócenia czegokolwiek do Chmielnika, zależy nam 

na tym, żeby utworzyć komisariat w Chmielniku, ponieważ nie chcemy nikomu nic zabierać  

i prosiłby, żeby tak to też dalej przekazywać. Optymistyczne jest to, co powiedział 

Komendant Miejski, że w momencie gdy budynek na komisariat będzie przygotowany, to  

w przeciągu kilku miesięcy jest w stanie rozdysponować i zagospodarować załogę do 

komisariatu. To jest tylko drobny kroczek, który nie gwarantuje sukcesu, ale z drobnych 

kroków składa się każdy sukces.   

 

W tym momencie na salę obrad weszła radna Ewa Kwiecień – od tej pory w obradach brało 

udział 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że również chciałby złożyć krótkie sprawozdanie z okresu 

między sesjami i raczej na każdej sesji będzie to czynił. 

 

Sprawozdanie z działalności Rady Miejskie w Chmielniku 

od 1 stycznia 2016 roku do 22 lutego 2016 roku 

 

 W tym okresie odbyło się 9 posiedzeń stałych Komisji Rady: 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska:  

2 posiedzenia, 4 i 18 lutego 2016r. 

 

Komisja Oświaty, Kultury oraz Zdrowia i Spraw Społecznych: 

2 posiedzenia, 15 lutego 2016r. wspólne posiedzenie z Komisją Rady Powiatu w Kielcach 

oraz 17 lutego 2016r. 

 

Komisja Rewizyjna: 

1 posiedzenie, 8 lutego 2016r. 

 

Komisja Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

2 posiedzenia, 4 i 18 lutego 2016r. 
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Komisja Statutowo – Regulaminowa: 

2 posiedzenia, 4 i 18 lutego 2016r. 

 

Poza tym: 

 17 stycznia 2016r. Przewodniczący Rady uczestniczył w zebraniu sprawozdawczo – 

wyborczym OSP w Piotrkowicach, 

 24 stycznia 2016r. Wiceprzewodniczący Rady Jarosław Olesiński uczestniczył  

w zebraniu sprawozdawczo – wyborczym OSP w Kotlicach, 

 4 lutego 2016r. odbyło się spotkanie radnych z przedstawicielami firmy „Ekoplon”, 

 Tego samego dnia odbyło się spotkanie z Sołtysami Gminy Chmielnik, 

 7 lutego 2016r. radna Agnieszka Lenartowicz uczestniczyła w zebraniu 

sprawozdawczo – wyborczym OSP w Chomentówku 

 11 lutego 2016r. w Domu Kultury w Chmielniku przeprowadzone zostały konsultacje 

z Policją nt. Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa oraz przywrócenia do Chmielnika 

Komisariatu Policji, 

 14 lutego 2016r. Przewodniczący Rady oraz Wiceprzewodnicząca Rady Anita 

Jabłońska uczestniczyli w zebraniu sprawozdawczo – wyborczym OSP w Śladkowie 

Małym, 

 18 lutego 2016r. Przewodniczący Rady brał udział w spotkaniu z Rektorami 

Staropolskiej Szkoły Wyższej w Kielcach oraz Szkoły Wyższej w Łucku na Ukrainie,   

 tego samego dnia Odbyły się wybory do Młodzieżowej Rady Miejskiej w Chmielniku 

w okręgach szkolnych, 

 21 lutego 2016r. Przewodniczący Rady uczestniczył w zebraniu sprawozdawczo – 

wyborczym OSP w Suliszowie. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany składu osobowego Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Chmielniku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/144/2016 w sprawie zmiany składu osobowego Rady 

Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Chmielniku głosowało 

15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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b) zmiany uchwały Nr VI/39/2015 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 27 marca 2015 r  

w sprawie przekształcenia Samorządowego Przedszkola w Suchowoli w filię Samorządowego 

Przedszkola w Chmielniku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/145/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr VI/39/2015 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 27 marca 2015 r w sprawie przekształcenia Samorządowego 

Przedszkola w Suchowoli w filię Samorządowego Przedszkola w Chmielniku głosowało  

15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) określenia kryteriów wraz z liczbą punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych przy szkołach podstawowych oraz szkół podstawowych, dla 

których Gmina Chmielnik jest organem prowadzącym 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Iwona Misterkiewicz – Dyrektor Przedszkola w Chmielniku powiedziała, że zgodnie  

z projektem punkty będą przyznawane za godziny dodatkowe. Może się stać tak, że rodzice 

po przeczytaniu tego będą deklarować maksymalną liczbę godzin dodatkowych i otrzymają 

maksymalną liczbę punktów czyli 5. „Znając życie”, we wrześniu, po przyjęciu dziecka do 

przedszkola rodzic przyjdzie i zmniejszy liczbę godzin dodatkowych. W związku  

z powyższym Iwona Misterkiewicz poprosiła o zmianę polegającą na zwiększeniu ilości 

punktów dla dzieci uczęszczających już do przedszkola, czyli za kontynuację.  

 

Burmistrz poprosił o przyjęcie uchwały w obecnej formie, a propozycja Pani Dyrektor 

zostanie przeanalizowana i ewentualne zmiany wniesione na następnej sesji. 

        

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/146/2016 w sprawie określenia kryteriów wraz z liczbą 

punktów w postępowaniu rekrutacyjnym do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych przy 

szkołach podstawowych oraz szkół podstawowych, dla których Gmina Chmielnik jest 

organem prowadzącym głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH 

się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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d) przyjęcia Programu rozwoju oświaty w Gminie Chmielnik na lata 2016 – 2020 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/147/2016 w sprawie przyjęcia Programu rozwoju oświaty  

w Gminie Chmielnik na lata 2016 – 2020 głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

e) zmiany uchwały z dnia 28 marca 2014 roku Nr XXXVIII/355/2014 Rady Miejskiej w 

Chmielniku w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Miasta i Gminy Chmielnik 

 

W tym momencie salę obrad opuściła radna Anita Jabłońska – od tej pory w obradach brało 

udział 14 radnych. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Martę Wójtowicz – Inspektora w Wydziale 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/148/2016 w sprawie zmiany uchwały z dnia 28 marca 2014 

roku Nr XXXVIII/355/2014 Rady Miejskiej w Chmielniku w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta i Gminy Chmielnik głosowało 

14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/149/2016 w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących 

własność Gminy Chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 
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g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik 

położonych na terenie gminy Chmielnik 

 

W tym momencie na salę obrad weszła radna Anita Jabłońska – od tej pory w obradach brało 

udział 15 radnych. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Paweł Wysocki – Sołtys Lubani powiedział, że nic o tym nie wie. 

 

Leszek Rybczyk powiedział, że chodzi o zakrzaczoną działkę przy starym domu, w którym 

mieszkał Pan C. G. 

 

Paweł Wysocki zapytał czy będzie to sprzedane bez przetargu? 

 

Leszek Rybczyk odpowiedział, że oczywiście będzie przetarg.      

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/150/2016 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik położonych na terenie gminy 

Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy 

Chmielnik wraz ze sprzedażą udziału w gruncie 

 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/151/2016 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Chmielnik wraz ze sprzedażą udziału w gruncie 

głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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i) wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Chmielnik darowizny nieruchomości 

stanowiących własność Wspólnoty Gruntowej Wsi Ługi, reprezentowanej przez Spółkę dla 

Zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej Wsi Ługi 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/152/2016 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez 

Gminę Chmielnik darowizny nieruchomości stanowiących własność Wspólnoty Gruntowej 

Wsi Ługi, reprezentowanej przez Spółkę dla Zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej Wsi 

Ługi głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

j) zobowiązania Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik do podjęcia działań zmierzających do 

zapewnienia warunków do osiedlania się w Gminie Chmielnik rodziny polskiego 

pochodzenia 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Pawła Wójcika – Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/153/2016 w sprawie zobowiązania Burmistrza Miasta  

i Gminy Chmielnik do podjęcia działań zmierzających do zapewnienia warunków do 

osiedlania się w Gminie Chmielnik rodziny polskiego pochodzenia głosowało 15 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

k) przystąpienia do opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy 

Chmielnik na lata 2016 – 2025 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Mariusza Ścianę – Z-cę Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/154/2016 w sprawie przystąpienia do opracowania Gminnego 

Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2025 głosowało 15 
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radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

l) programu opieki nad bezdomnymi zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie miasta i gminy Chmielnik w 2016 roku 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/155/2016 w sprawie programu opieki nad bezdomnymi 

zwierzętami oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Chmielnik w 

2016 roku głosowało 15 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

m) zmiany uchwały Nr XXI/204/08 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 17 grudnia 2008 

roku w sprawie ustanowienia wysokości i zasad wypłaty diet dla sołtysów Gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Pawła Wójcika – Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

 

Marek Kwiecień – Sołtys Śladkowa Małego powiedział, że zanim uchwała zostanie 

przegłosowana chce już podziękować burmistrzowi, ale żałuje, że tak późno się to stało.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/156/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XXI/204/08 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 17 grudnia 2008 roku w sprawie ustanowienia wysokości  

i zasad wypłaty diet dla sołtysów Gminy Chmielnik głosowało 15 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

n) zmian budżetu na 2016 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych (15 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XVI/157/2016 w sprawie zmian budżetu na 2016 rok głosowało 15 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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4. Interpelacje radnych 

 

Radna Agnieszka Lenartowicz ponowiła prośbę o wykonanie przyłącza internetowego do 

Świetlicy Wiejskiej w Śladkowie Dużym, ponieważ od ponad roku działa internet,  

a w  świetlicy nie. 

 

Z-ca Burmistrza powiedział, że przyjął do wiadomości, postara się przyspieszyć ten temat, 

chociaż firma Nettelekom jest komercyjna i Urząd nie ma na nią bezpośredniego wpływu.  

 

Radny Grzegorz Wesołowski na ul. Leśnej światłowód jest, a internetu nie ma. 

 

Mariusz Ściana powiedział, że jeżeli chodzi o ul. Leśną to rozmowy były już prowadzone. 

Jest pewien problem, ponieważ firma bardzo szybko się rozwija ale wydaje mu się, że trochę 

ich to wszystko przerosło, zbyt mało osób pracuje i wiele spraw się przeciąga. Nie jest to 

zależne od Urzędu, ale będzie naciskał, żeby zostało to jak najszybciej zrobione. 

 

Radny Jan Chruściski zwrócił się z prośbą o dodatkowe dwie lampy oświetleniowe w Zreczu 

Dużym. 

 

Z-ca Burmistrza powiedział, że środki na oświetlenie, o których słyszał radny są z funduszu 

sołeckiego, więc to Rady Sołeckie decydują co w ramach tych środków zostanie zrobione. 

 

Radny Jan Styczeń korzystając z obecności Pana Marka Kwietnia zapytał, czy jest jakiś 

progres jeśli chodzi o rondo na ul. Kieleckiej? 

 

Marek Kwiecień odpowiedział, że projekt jest gotowy już od dłuższego czasu. Kosztorys 

opiewa na kwotę 1,4 mln zł, ale niestety na dzień dzisiejszy nie ma takiego programu 

unijnego, z którego można byłoby skorzystać, Starostwo liczy, że może w przyszłym roku coś 

się pojawi. W tym roku trzeba uregulować sprawę własności gruntów czyli wykup. 

Marek Kwiecień powiedział, że dzisiaj podczas rozmowy z Burmistrzem i Przewodniczącym 

Rady pojawiła się nowa koncepcja, która wiąże się z obwodnicą, ale nie będzie dzisiaj jeszcze 

mówić, ponieważ wymaga to trochę pracy i rozmów.  

 

Jarosław Lotko – Sołtys Łagiewnik zapytał, czy Gmina nie mogłaby się postarać o jakieś 

dofinansowanie do przydomowych oczyszczalni ścieków, ponieważ na terenie Łagiewnik jest 

teren ochronny. 

 

Mariusz Ściana odpowiedział, że w tej chwili, gdyby Gmina chciała robić to jakimś swoim 

programem, to musiałaby robić oczyszczalnie mechaniczno – biologiczne, która kosztuje 

około 15 tys. zł i jest to narzucone z góry. Problem oczywiście polega na funduszach na ten 

cel. Obecnie możliwości dofinansowania są tylko z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska. Niestety jest to narzędzie zwrotne – pożyczka 95% na inwestycje, rozłożone 

maksymalnie na 12 lat, z tym że przy rozłożeniu na 8 lat można starać się o umorzenie 25%,  

czyli gro tych środków trzeba wygospodarować. Można byłoby pomyśleć o wkładzie 
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własnym mieszkańców, ale reszta środków musiałoby to być zobowiązanie Gminy. 

Należałoby się zastanowić czy realizować coś takiego i czy mamy na to środki? Można 

szybko obliczyć, że obejmując tym 100 gospodarstw czyli 15 tys. x 100 daje 1,5 mln zł, jeżeli 

założy się nawet 2 tys. zł wkładu własnego gospodarstwa to i tak będzie 1,3 mln zł 

zobowiązania dla Gminy. Szacowane jest, że na naszym terenie potrzebne byłoby między 

400, a 500 przydomowych oczyszczalni. Urząd cały czas szuka programów, którymi można 

byłoby się wspomóc, ponieważ to, co obecnie proponuje WFOŚ nie satysfakcjonuje nas.   

Korzystając z okazji Z-ca Burmistrza poinformował, że jeżeli chodzi o Wojewódzki Fundusz 

Ochrony Środowiska jest możliwość modyfikacji kotłowni domowych, jest to na zasadach jak 

mówił o tym wcześniej i każdy może się o to starać. 

 

5. Sprawy różne         

 

Przewodniczący Rady w imieniu samorządu z okazji nadchodzącego dnia sołtysa złożył 

wszystkim sołtysom najserdeczniejsze życzenia z tej okazji. 

 

W. W. – mieszkaniec Chmielnika powiedział, że nie był rok na sesji,  

a przyszedł dzisiaj w związku z odpowiedzią jaką otrzymał od Przewodniczącego Rady na 

wniosek o nadanie parkowi w Chmielniku imienia Marii i Lecha Kaczyńskich (Pan W. 

odczytał swoje pismo i udzieloną odpowiedź).  

W. W. powiedział, że odpowiedź Przewodniczącego Rady nie jest dla niego 

satysfakcjonująca, ponieważ ustawa na którą powołuje się Sławomir Wójcik dawno temu 

weszła w życie. W odpowiedzi nie ma podanej konkretnej daty zajęcia się tym tematem,  

a inne miasta potrafiły to zrobić i były tam przeprowadzane konsultacje społeczne. Jedni 

wierzą w wypadek, inni w coś innego, ale to raczej nie w tym rzecz, w katastrofie zginął 

Prezydent i prawie 100 innych osób więc wypadałoby to uczcić w jakiś godny sposób na 

terenie Chmielnika. 

 

Sławomir Wójcik powiedział, że rzeczywiście Rada czeka na zmianę ustawy, która  

w najbliższym czasie ma wejść i wtedy zajmie się kompleksowo tymi tematami, ponieważ są 

inne wnioski związane z nazewnictwem. Zgodnie ze Statutem będzie to zrobione w formie 

konsultacji społecznych. Sprawa absolutnie nie jest bagatelizowana i Rada na pewno do niej 

wróci. 

 

Pan W. poprosił o podanie przybliżonej daty. 

 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że nie potrafi tego zrobić, ponieważ zależne jest to od 

procedury jaką przyjmie Sejm. 

 

W. W. powiedział, że ustawa jest podjęta. 

 

Sławomir Wójcik powiedział, że ma wejść zmiana ustawy, konsultowane to było z radcą 

prawnym, który radził poczekać, bo to może być kwestia miesiąca, dwóch może trzech  

i wtedy do tematu wrócimy kompleksowo.  
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Pan W. powiedział, że „trzyma za słowo” Przewodniczącego Rady, który powiedział miesiąc 

lub dwa. 

 

Sławomir Wójcik powiedział, że nie wie ile, na pewno będzie to zrobione niezwłocznie po 

wejściu ustawy w życie. 

 

Paweł Wysocki zapytał czy odszkodowania za tereny pod obwodnicę są odgórnie narzucone, 

czy może można je negocjować? 

 

Z-ca burmistrza odpowiedział, że odszkodowania są całkowicie niezależne od Gminy. 

Świętokrzyski Zarząd Dróg jest stroną, a informacja będzie przekazywana bezpośrednio do 

zainteresowanych. Na pewno wycenę przeprowadza rzeczoznawca z listy Wojewody, ale nie 

wie jak to dokładnie wygląda. 

 

Piotr Mikuśkiewicz – Sołtys Ciecierz zapytał czy jest już decyzja dotycząca lokalizacji fermy 

drobiu i jak zakończyło się odwołanie firmy Ekoplon do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego dotyczące nielegalnej wycinki drzew? 

 

Mariusz Ściana odpowiedział, że jeśli chodzi o decyzję środowiskowa na budowę fermy 

drobiu to jest to jeszcze procedowane. W połowie marca planowane jest zrobienie rozprawy 

administracyjnej. 

Jeśli chodzi o domniemaną nielegalną wycinkę drzew, to odwołanie wróciło z 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego, zostali przesłuchani dodatkowi świadkowie i 

obecnie tworzona jest dokumentacja żeby złożyć ją do SKO. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Chmielnik, które radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. W roku minionym w styczniu 

trzeba było dopłacić około 180 tys. zł w ramach wyrównań dla nauczycieli – miały na to 

wpływ nagrody, o których było już mówione, natomiast w tym roku kwota wyrównań dzięki 

zmianą jakie zostały przeprowadzone w oświacie to 43 tys. zł, a więc zdecydowany postęp. 

Paweł Wójcik powiedział, że odnośnie funduszu sołeckiego, to zawsze będzie jego 

orędownikiem, chociaż nie wszystkim odpowiada ta formuła, ale zawsze będzie jej bronił, są 

to dobre pieniądze i dobrze wydane. Dla Chmielnika jest to nowość i uczą się tego wszyscy, 

nie wszystkie sytuacje udało się przewidzieć. Burmistrz powiedział, że chciałby żeby środki  

z funduszu mówiąc kolokwialnie, a czasami dosłownie wyrzuconymi w błoto. 

Paweł Wójcik poinformował, że jeśli chodzi o program 500 +, to kwota dla naszej Gminy na 

okres od kwietnia do końca roku to 6,9 mln zł. Gotowy jest już wzór wniosku – wydaje się 

być bardzo prosty. Zdecydowanie najwięcej pracy przy kwalifikacji pierwszego dziecka leżeć 

będzie po stronie instytucji, która z ramienia Gminy będzie to robić czyli w naszym 

przypadku Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej czyli przeliczenie czy pierwsze 

dziecko się kwalifikuje. Będzie możliwość składania wniosków drogą elektroniczną. 

Mieszkańcy zostaną poinformowani w jaki sposób i kiedy będą przyjmowane wnioski, żeby 

nie utworzyć zatoru, bo wszyscy nagle 1 kwietnia przyjdą do M- GOPS składać wniosek, 



13 
 

ponieważ nie ma takiej potrzeby. Jeżeli będzie możliwość, zostaną zorganizowane dyżury na 

terenie naszej Gminy, gdzie będą przyjmowane wnioski i udzielane porady.              

 

Marek Kwiecień powiedział, że 7 kwietnia sołtysi organizują spotkanie z KRUS i Inspekcją 

Pracy ale także kurs ratownictwa medycznego dla 30 osób, a ponieważ sołtysów jest 25 więc 

5 miejsc jest wolnych. Jeżeli ktoś z radnych chciałby w nim uczestniczyć poprosił  

o zgłoszenie się do niego.  

 

Radny Chruścicki zwrócił uwagę, że potrzebna jest sygnalizacja świetlna na przejściu dla 

pieszych na drodze krajowej przy szkole podstawowej w Chmielniku. 

 

Marek Kwiecień powiedział, że było to już wnoszone do Generalnej Dyrekcji Dróg i została 

udzielona informacja, że przy projektowaniu obwodnicy zostanie to uwzględnione.  

Z informacji otrzymanej w piątek wynika, że nie zostało to zrobione, ale jutro spotyka się  

z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich i będzie robił wszystko, żeby jednak w projekcie 

uwzględnić tą sygnalizację.  

 

8. Zakończenie obrad 

 

Z powodu wyczerpania porządku XVI sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 22 lutego 2016 roku. 

 

 

Sporządził: 

 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

 

 

    

 

 

 

 

       

 

 

 

 

 


